
P R O T O K Ó Ł  Nr XXV/1/2004 
 
z XXV sesji Rady  Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 22 czerwca 2004 roku w sali 
Konferencyjnej Urz�du  Miasta  Rzeszowa przy ul. Rynek 1 / Ratusz/. 
 
           Na ustawowy skład 25 radnych w sesji uczestniczyło wg. listy obecno�ci  24 
radnych , co stanowi wymagane quorum do prawomocno�ci obrad / lista obecno�ci 
stanowi zał�cznik nr 1 do protokołu/. 
 
                      Radna pani El�bieta Dzier�ak - Przewodnicz�ca Rady Miasta 
dokonała otwarcia XXV sesji Rady Miasta Rzeszowa i prowadziła obrady. 
Powitała radnych oraz: 
- P. Tadeusza Ferenca - Prezydenta Miasta Rzeszowa 
- P. Marka Koberskiego - Zast�pc� Prezydenta Miasta Rzeszowa 
- P. Franciszka Kosiorowskiego - Zast�pc� Prezydenta Miasta Rzeszowa 
- P. Ryszarda Winiarskiego - Zast�pc� Prezydenta Miasta Rzeszowa 
/ lista obecno�ci stanowi zał�cznik nr 2 do protokołu/. 
- Przedstawicieli prasy, radia i telewizji 
- Dyrektorów Wydziałów Urz�du Miasta Rzeszowa  , kierowników jednostek 
organizacyjnych Miasta oraz jednostek współdziałaj�cych z Miastem /zał�cznik nr 2/. 
- Przedstawicieli instytucji i organizacji społeczno- zawodowych, a tak�e przybyłych 
mieszka�ców Miasta / lista obecno�ci stanowi zał�cznik nr 3 do protokołu/. 
            
Protokoły : Nr  XX/1/2003 z XX sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu  16 marca 
2004 roku i Nr XX/2/2003 z XX sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu  30 marca 
2004 roku zostały  przyj�te ( 17 głosów „za”, głosów „przeciwnych” nie było, 4 głosy 
„wstrzymuj�ce si�”). 
 
Protokół Nr XXII/1/2004 z XXII sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 27 
kwietnia 2004 roku został przyj�ty ( 17 głosów „za”, nie było głosów „przeciw”, 4 głosy  
„wstrzymuj�ce si�”).  
                                        
Radna pani El�bieta Dzier�ak  - Przewodnicz�ca Rady Miasta Rzeszowa 
przedstawiła proponowany porz�dek obrad XXV sesji Rady Miasta Rzeszowa : 
 
1. Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na nieodpłatne przekazanie dokumentacji 

budowlanej i wykonawczej dotycz�cej budowy kanalizacji deszczowej (druk 
nr:XXV/5/2004 ) 
 

2. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 45/2/2001 zespołu usług publicznych i komercyjnych przy ul. 



Litewskiej w Rzeszowie w konturze ABCDEFGHI (druk : XXV/4/2004). 
 

3. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 79/9/2004 na osiedlu Wilkowyja w 
Rzeszowie (druk nr: XXV/2/04). 
 

4. Uchwała w sprawie zasad ustalania i poboru oraz terminu płatno�ci i wysoko�ci 
stawek opłaty targowej na terenie miasta Rzeszowa (druk: XXV/14/2004). 
 

5. Uchwała w sprawie zasad ustalania stawek opłaty za zaj�cie pasa drogowego 
(druk: XXV/15/2004). 
 

6. uchwała w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Ekonomiczno-
Bud�etowej Rady Miasta Rzeszowa (druk nr: XXV/16/2004). 
 

7. Uchwała w sprawie przyst�pienie do opracowania Planu Rozwoju Lokalnego w 
Rzeszowie (druk: XXV/3/2004). 
 

8 Uchwała w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony �rodowiska z Planem 
Gospodarki Odpadami Miasta Rzeszowa” (druk: XXIV/21/2004). 
 

9 Uchwała w sprawie zamiany, pomi�dzy Gmin� Miasto Rzeszów a Spółdzielni� 
Mieszkaniow� Lokatorsko - Własno�ciow� w Rzeszowie, prawa wieczystego 
u�ytkowania nieruchomo�ci poło�onych w dzielnicy „Staromie�cie” w Rzeszowie 
(druk: XXIV/14/2004). 

  
10. Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na dokonanie  zamiany nieruchomo�ci 

pomi�dzy Gmin� Miasto Rzeszów a Skarbem Pa�stwa - Wojskowa Agencja 
Mieszkaniowa ( druk: XXIV/20/2004). 

  
11. Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na sprzeda� nieruchomo�ci zabudowanej 

poło�onej w Rzeszowie przy ul. Hetma�skiej 45 D (druk nr: XXI/14/2004). 
  
12 Uchwała w sprawie rozszerzenia przedmiotu działalno�ci Rzeszowskiej 

Gospodarki Komunalnej Spółka z o. o. w Rzeszowie (druk nr: XXV/1/04) 
 

13 Uchwała w sprawie podwy�szenia kapitału zakładowego Rzeszowskiej 
Gospodarki Komunalnej Spółka z o.o. w Rzeszowie (druk: XXV/10/2004). 
 

14. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa /dot. Uchwały Nr 
VIII/71/2003 Rady Miasta Rzeszowa z dnia 29 kwietnia 2003 r./ (druk: 



XXV/11/2004). 
 

15. Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na nieodpłatne przekazanie dokumentacji 
budowlanej  (druk nr:XXV/6/2004 ). 
 

16. Uchwała zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta Rzeszowa /dot. Uchwały Nr 
XVIII/134/99 Rady Miasta Rzeszowa z dnia 29 czerwca 1999 r./ (druk 
nr:XXV/7/2004 ). 
 

17. Uchwała zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta Rzeszowa /dot. Uchwały Nr 
VI/41/2003 Rady Miasta Rzeszowa z dnia 4 czerwca 2003 r./ (druk 
nr:XXV/8/2004 ). 
 

18. 
 
 
         

Uchwała w sprawie programu współpracy na 2004 rok Gminy Miasta Rzeszów z 
organizacjami pozarz�dowymi oraz osobami prawnymi, jednostkami 
organizacyjnymi ko�ciołów i zwi�zków wyznaniowych  (druk nr:XXV/9/2004 ). 
 

19. Uchwała w sprawie emisji obligacji (druk nr:XXV/12/2004 ). 
 

20. Uchwała w sprawie zmian w bud�ecie Miasta Rzeszowa na 2004 rok (druk 
nr:XXV/13/2004 ). 
 

21. Uchwała w sprawie wieloletnich programów inwestycyjnych  (druk 
nr:XXV/17/2004 ). 
 

22.  Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
 

23. Zapytania i interpelacje. 
  
24. Wolne wnioski, o�wiadczenia i informacje. 
  
 
Z wnioskami o uzupełnienie proponowanego porz�dku obrad wyst�pili : 
 
Radny p. Władysław  Kasza - zaproponował wprowadzenie do porz�dku obrad w 
punkcie 1a uchwały w sprawie konieczno�ci zmian w projekcie Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 63/14/2002 w rejonie ul. Solskiego w Rzeszowie. 
 
Pan Ryszard Winiarski Zast�pca Prezydenta Miasta - w imieniu Prezydenta Miasta 
zawnioskował o zdj�cie z porz�dku obrad  pkt-u 10 „Uchwała w sprawie wyra�enia 



zgody na dokonanie  zamiany nieruchomo�ci pomi�dzy Gmin� Miasto Rzeszów a 
Skarbem Pa�stwa - Wojskowa Agencja Mieszkaniowa ( druk: XXIV/20/2004)”. 
 
Pan Marek Koberski - Zast�pca Prezydenta Miasta - w imieniu Prezydenta Miasta 
zawnioskował o zdj�cie z porz�dku obrad  pkt-u 18 „Uchwała w sprawie programu 
współpracy na 2004 rok Gminy Miasta Rzeszów z organizacjami pozarz�dowymi oraz 
osobami prawnymi, jednostkami organizacyjnymi ko�ciołów i zwi�zków wyznaniowych  
(druk nr:XXV/9/2004 )”. 
 
Pani Janina Filipek - Skarbnik Miasta Rzeszowa - w imieniu Prezydenta Miasta 
zwróciła si� z pro�b� o zmian� w kolejno�ci porz�dku obrad, tak aby pkt. 20 „Uchwała 
w sprawie zmian w bud�ecie Miasta Rzeszowa na 2004 rok (druk nr:XXV/13/2004 )” 
był wcze�niej, a pkt. 19 „Uchwała w sprawie emisji obligacji (druk nr:XXV/12/2004 )” 
pó�niej. Wyja�niła, �e finansowanie realizacji niektórych inwestycji umieszczonych w 
uchwale o zmianach bud�etowych obj�te b�dzie obligacjami. 
 
Pani Janina Filipek - Skarbnik Miasta Rzeszowa - w imieniu Prezydenta Miasta 
zwróciła si� z pro�b� o umieszczenie w punkcie 20a uchwały w sprawie zmian w 
bud�ecie miasta Rzeszowa na 2004 rok ( projekt uchwały radni otrzymali przed sesj�).  
 
Pan Marek Koberski - Zast�pca Prezydenta Miasta - w imieniu Prezydenta Miasta 
zawnioskował o wprowadzenie w pkt. 11 porz�dku obrad projekt uchwały „ w sprawie 
zatwierdzenia zmian w statucie Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej 
Nr 1 w Rzeszowie”. 
 
                 Przyst�piono do głosowania : 
               Wniosek radnego p. W. Kaszy  o uzupełnienie porz�dku obrad w punkcie  1 
„a” o  uchwał� „w sprawie konieczno�ci zmian w projekcie Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 63/14/2002 w rejonie ul. Solskiego w Rzeszowie” 
został przyj�ty (15 głosów „za”, 1 głos „przeciwny”, 6 głosów „wstrzymuj�cych si�”). 

 
                  Wniosek o uzupełnienie porz�dku obrad pkt-u 10 „Uchwała w sprawie 
wyra�enia zgody na dokonanie  zamiany nieruchomo�ci pomi�dzy Gmin� Miasto 
Rzeszów a Skarbem Pa�stwa - Wojskowa Agencja Mieszkaniowa ( druk: 
XXIV/20/2004)”został przyj�ty (21 głosów „za”, nikt nie był „przeciwny”, 1 radny 
„wstrzymał si� od głosu” ). 
 
        Wniosek o zdj�cie z porz�dku obrad pkt-u 18 „Uchwała w sprawie programu 
współpracy na 2004 rok Gminy Miasta Rzeszów z organizacjami pozarz�dowymi oraz 
osobami prawnymi, jednostkami organizacyjnymi ko�ciołów i zwi�zków wyznaniowych  



(druk nr:XXV/9/2004 )”został przyj�ty  (22 głosy „za”, nikt nie był „przeciwny”, 1 
radny „wstrzymał si� od głosu” ). 
 
               Wniosek oo zmian� w kolejno�ci porz�dku obrad, tak aby pkt. 20 „Uchwała w 
sprawie zmian w bud�ecie Miasta Rzeszowa na 2004 rok (druk nr:XXV/13/2004 )” był 
wcze�niej, a pkt. 19 „Uchwała w sprawie emisji obligacji (druk nr:XXV/12/2004 )” 
pó�niej, został przyj�ty bez sprzeciwu. 
 
            Wniosek o uzupełnienie porz�dku obrad w punkcie  20a o projekt uchwały w 
sprawie zmian w bud�ecie miasta Rzeszowa na 2004 rok został przyj�ty  wi�kszo�ci� 
głosów (20 radnych głosowało „za”, nikt z radnych nie był „przeciwny”, 3 radnych 
„wstrzymało si� od głosu). 
 
            Wniosek o uzupełnienie porz�dku obrad w punkcie 11 o projekt uchwały „ w 
sprawie zatwierdzenia zmian w statucie Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki 
Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie”został przyj�ty jednomy�lnie (23 radnych głosowało 
„za”).  
 
  Porz�dek obrad po zmianach obejmował: 
 
1. Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na nieodpłatne przekazanie dokumentacji 

budowlanej i wykonawczej dotycz�cej budowy kanalizacji deszczowej (druk 
nr:XXV/5/2004 ) 
 

2. Uchwała w sprawie konieczno�ci zmian w projekcie Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 63/14/2002 w rejonie ul. Solskiego w 
Rzeszowie. 
 

3. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 45/2/2001 zespołu usług publicznych i komercyjnych przy ul. 
Litewskiej w Rzeszowie w konturze ABCDEFGHI (druk : XXV/4/2004). 
 

4. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 79/9/2004 na osiedlu Wilkowyja w 
Rzeszowie (druk nr: XXV/2/04). 
 

5. Uchwała w sprawie zasad ustalania i poboru oraz terminu płatno�ci i wysoko�ci 
stawek opłaty targowej na terenie miasta Rzeszowa (druk: XXV/14/2004). 
 

6. Uchwała w sprawie zasad ustalania stawek opłaty za zaj�cie pasa drogowego 
(druk: XXV/15/2004). 



7. uchwała w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Ekonomiczno-
Bud�etowej Rady Miasta Rzeszowa (druk nr: XXV/16/2004). 
 

8. Uchwała w sprawie przyst�pienie do opracowania Planu Rozwoju Lokalnego w 
Rzeszowie (druk: XXV/3/2004). 
 

9 Uchwała w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony �rodowiska z Planem 
Gospodarki Odpadami Miasta Rzeszowa” (druk: XXIV/21/2004). 
 

10 Uchwała w sprawie zamiany, pomi�dzy Gmin� Miasto Rzeszów a Spółdzielni� 
Mieszkaniow� Lokatorsko - Własno�ciow� w Rzeszowie, prawa wieczystego 
u�ytkowania nieruchomo�ci poło�onych w dzielnicy „Staromie�cie” w Rzeszowie 
(druk: XXIV/14/2004). 

  
11. Uchwała w sprawie zatwierdzenia zmian w statucie Samodzielnego Publicznego 

Zespołu Opieki Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie. 
  
12. Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na sprzeda� nieruchomo�ci zabudowanej 

poło�onej w Rzeszowie przy ul. Hetma�skiej 45 D (druk nr: XXI/14/2004). 
  
13 Uchwała w sprawie rozszerzenia przedmiotu działalno�ci Rzeszowskiej 

Gospodarki Komunalnej Spółka z o. o. w Rzeszowie (druk nr: XXV/1/04) 
 

14 Uchwała w sprawie podwy�szenia kapitału zakładowego Rzeszowskiej 
Gospodarki Komunalnej Spółka z o.o. w Rzeszowie (druk: XXV/10/2004). 
 

15. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa /dot. Uchwały Nr 
VIII/71/2003 Rady Miasta Rzeszowa z dnia 29 kwietnia 2003 r./ (druk: 
XXV/11/2004). 

16. Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na nieodpłatne przekazanie dokumentacji 
budowlanej  (druk nr:XXV/6/2004 ). 
 

17. Uchwała zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta Rzeszowa /dot. Uchwały Nr 
XVIII/134/99 Rady Miasta Rzeszowa z dnia 29 czerwca 1999 r./ (druk 
nr:XXV/7/2004 ). 
 

18. Uchwała zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta Rzeszowa /dot. Uchwały Nr 
VI/41/2003 Rady Miasta Rzeszowa z dnia 4 czerwca 2003 r./ (druk 
nr:XXV/8/2004 ). 
 

19. Uchwała w sprawie zmian w bud�ecie Miasta Rzeszowa na 2004 rok (druk 



nr:XXV/13/2004 ). 
 

20. Uchwała w sprawie emisji obligacji (druk nr:XXV/12/2004 ). 
 

21. Uchwała w sprawie zmian w bud�ecie Miasta Rzeszowa na 2004 rok. 
 

22. Uchwała w sprawie wieloletnich programów inwestycyjnych  (druk 
nr:XXV/17/2004 ). 
 

23.  Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
 

24. Zapytania i interpelacje. 
  
25. Wolne wnioski, o�wiadczenia i informacje. 
  
 
Ad 1. 
 
Pani Urszula Kukulska - Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
Urz�du Miasta Rzeszowa w imieniu Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w 
sprawie wyra�enia zgody na nieodpłatne przekazanie dokumentacji budowlanej i 
wykonawczej dotycz�cej budowy kanalizacji deszczowej (druk nr:XXV/5/2004 ). 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 4 do protokołu. 
 
Radny p. Konrad Fijołek - poinformował, �e sprawa przekazania dokumentacji dla 
firmy „Skanska” znalazła si� w porz�dku obrad dzisiejszej sesji w wyniku wniosku 
Radnych Klubu SLD, który wyst�pił z wnioskiem „o wprowadzenie omawianego 
projektu uchwały pod obrady najbli�szej sesji”. 
 
Radny p. Andrzej Dec - powiedział ,�e z przyczyn zawodowych nie mógł uczestniczy� 
w sesji na której był omawiany projekt uchwały w sprawie przekazania dokumentacji 
dla firmy „Skanska”, ale jako przedstawiciel prawicy jest „za” przekazaniem tych 
dokumentów. W uzasadnieniu swojego stanowiska podał, �e firma „Skanska” jest 
wła�cicielem terenu i bez wzgl�du na stanowisko Rady mo�e wybudowa� planowany 
obiekt. Dlatego lepiej b�dzie, gdy w porozumieniu z Miastem wybuduje kolektor lub 
jego du�� cz���, który b�dzie słu�ył  całemu Miastu bez ponoszenia dodatkowych 
kosztów. 
Dodał, �e nale�y bra� pod uwag� fakt, i� inwestycja ta b�dzie realizowana poprzez 
rzeszowskie firmy i tym samym dodatkow� prac� znajd� tu mieszka�cy Miasta, co 
chocia� czasowo zmniejszy bezrobocie. 
 



Radna p. El�bieta Dzier�ak - zainteresowała si� czy firma „Skanska” w ramach 
prowadzonej inwestycji wykona jakie� dodatkowe prace na rzecz Miasta i czy były 
prowadzone w tej sprawie rozmowy ? 
 
Radny p. Ryszard Piekło - wymienił niekorzystne, jego zdaniem, czynniki wynikaj�ce 
z planowanej przez firm� „Skanska” inwestycji ,a to: 
1/ lokalizacja blisko Centrum Miasta, 
2/ złudny wzrost zatrudnienia (tyle samo osób straci prac�, co zyska. Najwi�cej strac� ci 
którzy prowadz� mał� rodzinn� działalno�� handlow�), 
3/ towary sprzedawane w „hiper” i „super” marketach maj� bardzo zł� jako�� ( dla nich 
uruchamiane s� specjalne tanie linie produkcyjne), 
4/ podatki z działalno�ci prowadzonej przez du�e sieci sklepów nie wpływaj� do 
miejskiej kasy. 
Zaapelował do Radnych o rozwa�enie tych argumentów przed przyst�pieniem do 
głosowania nad przedstawionym projektem uchwały. 
 
Radny p. Andrzej Dec - w ramach polemiki do wypowiedzi p. radnego Piekło 
powiedział, �e to czy mieszka�cy zechc� kupowa� w sklepach du�ych sieci handlowych 
- to jest ich indywidualnym wyborem. Natomiast trzeba patrze� globalnie na spraw� 
realizacji kolektora i odpowiedzie� sobie na pytanie, czy prowadzona inwestycja jest w 
interesie Miasta czy te� nie. 
 
Radny p. Antoni Kopaczewski - zaproponował by radni w trakcie dyskusji skupili si� 
na kwestiach merytorycznych zwi�zanych z planowan� inwestycj� firmy „Skanska” i 
realizacj� kolektora.    
 
Radny p. Jacek Kiczek - w zwi�zku z tym, �e temat jest omawiany nie po raz pierwszy, 
zgłosił formalny wniosek o zako�czenie dyskusji i przegłosowanie projektu uchwały. 
 
Za wnioskiem formalnym zgłoszonym przez radnego p. J. Kiczka głosowało 22 radnych, 
nie było głosów przeciwnych, nikt nie wstrzymał si� od głosu. Tym samym wniosek 
został przyj�ty jednomy�lnie. 
 
Za przyj�ciem uchwały w sprawie wyra�enia zgody na nieodpłatne przekazanie 
dokumentacji budowlanej i wykonawczej dotycz�cej budowy kanalizacji deszczowej 
głosowało 11 radnych, 13 radnych było przeciwnych, nikt nie wstrzymał si� od głosu.  
Uchwała nie została podj�ta. 
 
Ad 2 . 
 



Radny pan Władysław Kasza -  przedstawił projekt uchwały w sprawie konieczno�ci 
zmian w projekcie Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 
63/14/2002 w rejonie ul. Solskiego w Rzeszowie (projekt uchwały stanowi zał�cznik nr 
5 do protokołu). Wyja�nił, �e prezentowany projekt uchwały jest wynikiem interwencji 
mieszka�ców, którzy zło�yli protesty i zarzuty do uchwalonego Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego przy ul. Solskiego. 
 
Radny p. Robert Kultys - Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady 
Miasta Rzeszowa - zaprezentował stanowisko, które jest wynikiem dyskusji 
przeprowadzonych na posiedzeniu Komisji oraz  wizji przeprowadzonej w terenie: 
1/ wniosek o opracowanie Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego przy 
ul. Solskiego zło�yła Spółdzielnia Mieszkaniowa Lokatorsko-Własno�ciowa, która 
dysponuje prawem do dzier�awy wieczystej dla tego terenu, 
2/ mieszka�cy zło�yli protesty i zarzuty do opracowanego zgodnie z wnioskiem 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego, 
3/ prowadzone były negocjacje maj�ce na celu wypracowanie kompromisu pomi�dzy 
wnioskodawc�, a protestuj�cymi. W tym celu Komisja odbyła 3 spotkania, 
4/ w wyniku prowadzonych negocjacji tylko Spółdzielnia Mieszkaniowa poczyniła 
dobrowolnie ust�pstwa ( zmniejszyła intensywno�� zabudowy i zgodnie z wnioskiem 
zmieniła organizacj� ruchu), 
5/ mimo ust�pstw Spółdzielni, mieszka�cy wnie�li kolejne ��dania, 
6/ Spółdzielnia Mieszkaniowa id�c na dalsze ust�pstwa wprowadziła kolejne 
zmniejszenie intensywno�ci zabudowy, poprzez zró�nicowanie wysoko�ci budynków. 
Poddał w w�tpliwo�� sens głosowania nad przedstawionym przez p. radnego W. Kasz� 
projektem uchwały jako zbyt daleko  ingeruj�cym w prawa wła�ciciela do dysponowania 
terenem. Zwrócił si� tak�e do mieszka�ców o rozs�dne formułowanie ��da�. 
 
Pan Tadeusz Ferenc - Prezydent Miasta Rzeszowa - poinformował, �e kilkakrotnie 
spotykał si� z mieszka�cami ul. Solskiego. Na ostatnim spotkaniu uzgodniono, �e radny 
Kasza b�dzie reprezentował mieszka�ców ul. Solskiego i w ich imieniu zgłosi pod 
obrady sesji projekt uchwały b�d�cy odzwierciedleniem ich oczekiwa�. 
 
Radny p. Ryszard Piekło - powołuj�c si� na wczorajsze posiedzenie Komisji 
Gospodarki Przestrzennej Rady Miasta Rzeszowa, powiedział, �e w�ród omawianych 
propozycji rozwi�zania sporu była jedna okre�lana jako propozycja Prezydenta Miasta, 
która wskazywała dopuszczaln� wysoko�� realizowanych budynków na 3 kondygnacje, 
w tym u�ytkowe poddasze. Dlatego zwrócił si� z zapytaniem do Pana Prezydenta, czy 
Pan Prezydent wycofuje swój projekt uchwały ? 
 
Pan Tadeusz Ferenc - Prezydent Miasta Rzeszowa - odpowiedział, �e z wypowiedzi 
p. radnego Piekło wynika, �e było omawianych kilka propozycji rozwi�za�. Na 



dzisiejszej sesji został zgłoszony jeden projekt uchwały, przedstawiony przez p. radnego 
Kasz� i on jest przedmiotem dyskusji. Natomiast Prezydent Miasta nie przesłał do Rady 
Miasta �adnego projektu uchwały w tej sprawie.  
 
Radny p. Andrzej Dec - zwrócił uwag�, �e tylko Spółdzielnia Mieszkaniowa czyni 
ust�pstwa, a mieszka�cy wysuwaj� dalsze ��dania. 
Jego zdaniem mieszka�cy nie maj� racji i nie powinni upiera� si� przy swoich 
��daniach. Natomiast powinni przyj�� propozycj� Spółdzielni Mieszkaniowej i tym 
samym powinien zosta� zako�czony spór. 
 
Radny p. Jacek Kiczek - powiedział, �e zapoznaj�c si� z propozycj� projektu uchwały 
p. radnego Kaszy, zna stanowisko mieszka�ców, ale stron� w sporze jest te� 
Spółdzielnia Mieszkaniowa, która nie przedstawiła na dzisiejszej sesji swoich racji. W 
zwi�zku z tym zwrócił si� z pro�b� o udzielenie głosu p. Prezesowi Spółdzielni 
Mieszkaniowej Lokatorsko-Własno�ciowej w Rzeszowie. 
 
Radny p. Konrad Fijołek - równie� poprosił o przedstawienie stanowiska Spółdzielni, 
która jest stron� w sporze i jak wida� z dotychczasowej dyskusji tylko ona d��y do 
kompromisu. 
 
Przyst�piono do głosowania wniosku o udzieleniu głosu przedstawicielom stron sporu, 
tj. przedstawicielowi mieszka�ców i przedstawicielowi Spółdzielni Mieszkaniowej. 
Za udzieleniem głosu było 16 radnych, 3 radnych było przeciwnych, 1 radny wstrzymał 
si� od głosu. 
 
Pani Krystyna Ku�niar - poinformowała, �e wyst�puje jako pełnomocnik 
mieszka�ców. 
Powiedziała, �e w projekcie uchwały przedstawionym przez p. radnego W. Kasz� 
mieszka�cy zawarli swój kompromis dotycz�cy planowanej inwestycji budownictwa 
wielorodzinnego w terenie, gdzie dotychczas wyst�powało jedynie budownictwo 
mieszkaniowe jednorodzinne. Zdaniem mieszka�ców przyj�cie takiego rozwi�zania 
przez Spółdzielni� Mieszkaniow� pozwoli zachowa� zasad� „dobrego s�siedztwa” oraz 
zako�czy tocz�cy si� spór. 
 
Pan Edward Słupek - Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko-Własno�ciowej 
w Rzeszowie - poinformował, �e Spółdzielnia Mieszkaniowa bardzo uwa�nie 
wsłuchiwała si� w zdanie mieszka�ców b�d�cych s�siadami planowanej inwestycji  i 
wszystkie ust�pstwa były czynione wła�nie w zgodzie z zasad�”dobrego s�siedztwa”, 
ale tych ust�pstw w porównaniu do pierwotnych planów jest zbyt wiele. Wszystkie 
ust�pstwa czynione s� na rzecz mieszka�ców ul. Solskiego, a przecie� Spółdzielnia 
Mieszkaniowa reprezentuje równie� mieszka�ców Miasta i to bardzo liczn� grup� 



kilkunastu tysi�cy, w tym s� mieszka�cy Rzeszowa oczekuj�cy od wielu lat na własne 
mieszkania, które mog� powsta� przy ul. Solskiego. Ci�głe ��dania protestuj�cych i 
próba ich realizacji mo�e doprowadzi� do ogromnego wzrostu kosztów budowanych 
mieszka� i to do takiego stopnia, �e nie b�dzie na nie sta� wielu oczekuj�cych, a 
Spółdzielnia b�dzie musiała zrezygnowa� z realizacji zamierzenia. 
Wymienił ust�pstwa, które Spółdzielnia dobrowolnie poczyniła, a które wynikały z 
oczekiwa� mieszka�ców ul. Solskiego, a s� to: 
1/ obni�ono wysoko�� budynków o 1 kondygnacj�, 
2/ zorganizowano wjazd od ul. Solskiego, 
3/ obni�ono od strony północnej budynki o kolejn� kondygnacj�. 
Poprosił o niepodejmowania uchwały przygotowanej i przedstawionej przez radnego p. 
Kasz�, tym samym poprosił o przyj�cie przez Rad� Miasta uchwały zawieraj�cej  
kompromisowe rozwi�zania oparte na wymienionych ust�pstwach ze strony Spółdzielni 
Mieszkaniowej. 
 
Radny p. Andrzej Dec - zawnioskował o przyj�cie do projektu uchwały zapisów 
proponowanych przez Prezesa Spółdzielni Mieszkaniowej, dotycz�cych: 
1/ wysoko�ci budynków po stronie południowej do 3 kondygnacji z u�ytkowym 
poddaszem, 
2/ wysoko�ci budynków po stronie północnej do 2 kondygnacji z u�ytkowym 
poddaszem, 
3/ zorganizowała wjazd na ul. Solskiego, 
 
Radny p. Karol W�sowicz - Wiceprzewodnicz�cy Rady Miasta - zawnioskował o 
dopracowanie przedstawionego projektu uchwały poprzez uwzgl�dnienie propozycji 
Spółdzielni Mieszkaniowej i przedstawienie na nast�pnej sesji Rady. Ponadto 
zaproponował, aby projekt radnego p. W. Kaszy odrzuci� w cało�ci. 
 
Radny p. Robert Kultys - zaproponował, �eby Rada Miasta przegłosowała intencj� 
zawieraj�c� propozycj� przedstawion� przez Spółdzielni� Mieszkaniow�, aby  nast�pnie 
projekt uchwały uwzgl�dniaj�cy te propozycje trafił pod obrady Komisji. 
 
Radny p. Andrzej Dec - zgodził si� z propozycj� radnego p. Kultysa i wycofał swój 
wniosek dotycz�cy naniesienia poprawek, zgodnie z propozycj� Spółdzielni 
Mieszkaniowej, do projektu uchwały zgłoszonego przez radnego p. W. Kasz�.  
 
Radna p. Maria Korczowska - zawnioskowała o zdj�cie omawianego projektu uchwały 
z porz�dku obrad i skierowanie go do ponownego przeanalizowania na komisjach Rady. 
 
Za zdj�ciem z porz�dku obrad projektu uchwały w sprawie konieczno�ci zmian w 
projekcie Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 63/14/2002 w 



rejonie ul. Solskiego w Rzeszowie,  głosowało 20 radnych, 1 radny był przeciwny, nikt 
nie wstrzymał si� od głosu.  
Uchwała została zdj�ta z porz�dku obrad. 
 
Ad 3. 
 
Pani Anna Rai�czuk - Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa w imieniu 
Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Miejscowego  
Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 45/2/2001 zespołu usług publicznych i 
komercyjnych przy ul. Litewskiej w Rzeszowie w konturze ABCDEFGHI (druk : 
XXV/4/2004) / projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 6   do 
protokołu/.  Wyja�niła, �e prezentowany projekt jest po wyło�eniu i uzgodnieniu. Nikt 
nie zło�ył do niego zarzutów ani protestów. Przedstawiła rysunek graficzny i 
poinformowała, �e Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawia opracowany plan Wysokiej 
Radzie do uchwalenia. 
 
Radny p. Robert Kultys - Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady 
Miasta Rzeszowa - poinformował, �e przedstawiony plan został opracowany zgodnie z 
wnioskiem Komisji i dlatego Komisja zaopiniowała go pozytywnie. 
 
Nikt z radnych nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
Przyst�piono do głosowania. 
 
Za przyj�ciem uchwały w sprawie „uchwalenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 45/2/2001 zespołu usług publicznych i 
komercyjnych przy ul. Litewskiej w Rzeszowie w konturze ABCDEFGHI” 
głosowało 18 radnych, nikt nie był przeciwny, 2 radnych wstrzymało si� od głosu. 
Uchwała została podj�ta. 
 
Ad 4. 
Pani Anna Rai�czuk - Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa w imieniu 
Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyst�pienia do 
sporz�dzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 79/9/2004 na 
osiedlu Wilkowyja w Rzeszowie (druk nr: XXV/2/04) / projekt uchwały wraz z 
uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 7  do protokołu/.  Wyja�niła, �e przedstawiony 
projekt uchwały został uzgodniony , okre�lono obszar opracowania obejmuj�cy rezerw� 
terenu pod realizacj� drogi. Przedstawiła rysunek graficzny. 
 



Radny p. Robert Kultys - Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady 
Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja zaopiniowała jednomy�lnie  pozytywnie 
przedstawiony projekt uchwały. 
 
Nikt z radnych nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
Przyst�piono do głosowania. 
Za przyj�ciem uchwały w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 79/9/2004 na osiedlu Wilkowyja w Rzeszowie 
głosowało 19 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał si� od głosu. 
Uchwała została podj�ta jednomy�lnie. 
 
Ad 5 i 6. 
 
Radny p. Robert Kultys - przedstawił projekty uchwał: 
-  w sprawie zasad ustalania i poboru oraz terminu płatno�ci i wysoko�ci stawek opłaty 
targowej na terenie miasta Rzeszowa (druk: XXV/14/2004) /projekt uchwały wraz z 
uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 8  do protokołu/, 
-w sprawie zasad ustalania stawek opłaty za zaj�cie pasa drogowego (druk: 
XXV/15/2004) /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 9 do 
protokołu . 
  Poinformował, �e przedstawione projekty uchwał zostały przygotowane przez Radnych 
Klubu „Prawa i Sprawiedliwo�ci” po interwencjach zgłaszanych przez restauratorów, 
którzy interweniowali, podnosz�c problem podwójnego opodatkowania, w formie opłat 
za dzier�aw� terenów zaj�tych pod ogródki gastronomiczne oraz za zaj�cie pasa 
drogowego. 
Zdaniem radnych PiS , po wcze�niej przeprowadzonych analizach opłat stosowanych w 
innych Miastach, nale�y obni�y� koszty funkcjonowania ogródków gastronomicznych 
funkcjonuj�cych w Mie�cie. Powiedział ,�e „rozumie intencje wprowadzenia wysokich 
cen jako form� profilaktyki antyalkoholowej, ale szukanie pieni�dzy poprzez nadmierny 
fiskalizm nie jest dobrym rozwi�zaniem”. 
Podał przykłady  opłat obowi�zuj�cych w innych miastach  na terenie kraju i 
powiedział, �e „nale�y równa� do Lublina, Torunia a najlepszym przykładem jest 
Tarnów”, dlatego jego propozycja przewiduje obni�enie o połow� opłat za zaj�cie pasa 
drogowego. 
 
Radny p. Konrad Fijołek - powiedział, �e rozwa�enie mo�liwo�ci obni�enia opłaty 
targowej dla ogródków gastronomicznych jest zasadne. 
 



Radna p. Marta Niewczas - zawnioskowała o skierowanie obydwóch przedstawionych 
projektów uchwał do Komisji celem wypracowania kompromisowego rozwi�zania, które 
b�dzie satysfakcjonował obydwie strony: restauratorów i Rad� Miasta. 
 
Radny p. Kazimierz Gre� - poparł działania zmierzaj�ce do rozwi�zania problemu, w 
sposób który b�dzie rozs�dny i zadowoli restauratorów, pracowników zatrudnionych w 
ogródkach gastronomicznych oraz klientów. 
 
Radny p. Jan Mazur - poparł wniosek zgłoszony przez radn� p. Mart� Niewczas. 
 
Radny p. Robert Kultys - wnioskodawca omawianych projektów uchwał - zwrócił 
uwag�, �e trwa sezon letni, kiedy restauratorzy prowadz� działalno�� w ogródkach 
gastronomicznych . Przekładanie tej sprawy w czasie mo�e wydłu�y� do jesieni okres 
wprowadzenia zmian w opłatach, czyli proponowana zmiana opłat zostałaby 
wprowadzona ju� po sezonie. 
 
Radny p. Antoni Kopaczewski - zwrócił uwag� na inny aspekt funkcjonowania 
ogródków gastronomicznych, a dotycz�cy  ilo�ci tych ogródków i ich rozmieszczenia na 
płycie Rynku. Obecnie jest ich tak du�o, �e poruszanie si� po Rynku Starego Miasta w 
Rzeszowie staje si� cz�sto niemo�liwe. 
 
Pan Tadeusz Ferenc- Prezydenta Miasta odnosz�c si� do wypowiedzi Radnych 
poinformował, �e projekt uchwały Prezydenta Miasta, skierowany pod obrady na Sesj� 
zawierał inne propozycje stawek opłat - ni�sze o 50% od tych przyj�tych przez Rad�. 
Powiedział, �e Prezydentowi Miasta bardzo „zale�y aby Rynek Starego Miasta t�tnił 
�yciem, w tym �eby funkcjonowały ogródki gastronomiczne oraz �eby stanowił miejsce 
stałych imprez sportowych i kulturalnych, �eby Rynek był miejscem magicznym”. 
 
Radny p. Andrzej Dec - w swojej wypowiedzi poparł inicjatyw� obni�enia stawek ju� 
na dzisiejszej sesji, ale uznał i� nale�y to zrobi� rozs�dnie. 
  
Pan Marian Leszczy�ski - przedstawiciel restauratorów przedstawił stanowisko 
restauratorów, w którym powiedział, �e podnoszenie przez Rad� Miasta Rzeszowa 
stawek opłat lokalnych nie jest wprost proporcjonalne do wpływów bud�etu Miasta. 
Poinformował, �e w okresie letnim koszty jednego ogródka wynosz� 300 złotych 
dziennie, a zysk brutto dziennie wynosi 60 złotych - ( przy stawce opłaty za dzier�aw� 
terenu ustalonej na poziomie 1 zł). 
Porównał koszty utrzymania i wpływów do bud�etu Miasta na przykładzie opłat 
Krakowa i Rzeszowa. 
 



Radny p. Robert Kultys - wnioskodawca projektów uchwał- zaproponował wycofanie 
projektu uchwały dotycz�cej stawki opłaty za zaj�cie pasa drogowego, natomiast 
zaproponował obni�y� opłat� targow� do 50 groszy. 
Tym samym zaproponował przeredagowanie tekstu projektu uchwały poprzez dokonanie 
zmian w § 2 pkt 3  oraz w pkt 13  zał�cznika do uchwały poprzez dopisanie pkt. 14 
dotycz�cego sprzeda�y sezonowej. 
 
Radny p. Janusz Ramski - zaproponował odło�enie głosowania nad propozycj� 
zgłoszon� przez p. radnego Roberta Kultysa na zako�czenie obrad Rady. Stwierdził, �e 
nale�y stworzy� tekst jednolity , który b�dzie czytelny i jasny dla wszystkich radnych 
bior�cych udział w głosowaniu. 
 
Radny p. Karol W�sowicz - wniósł o przygotowanie tekstu jednolitego prezentowanej 
uchwały. 
 
Radna p. Marta Niewczas - ponownie zawnioskowała o skierowanie omawianych 
projektów uchwały do Komisji Rady Miasta. 
 
Przyst�piono do głosowania ; 
 
Za wnioskiem o skierowanie do Komisji projektów uchwał : 
   
-  w sprawie zasad ustalania i poboru oraz terminu płatno�ci i wysoko�ci stawek opłaty 
targowej na terenie miasta Rzeszowa (druk: XXV/14/2004) 
„za”głosowało 10 radnych, 9 radnych było „przeciwnych”, 1 radny wstrzymał si� od 
głosu. 
 
-w sprawie zasad ustalania stawek opłaty za zaj�cie pasa drogowego (druk: 
XXV/15/2004) 
„za”głosowało 11 radnych, 5 radnych było „przeciwnych”, 2 radnych wstrzymało si� 
od głosu. 
Powy�sze projekty uchwał zostały skierowane do Komisji stałych Rady Miasta 
celem wypracowania opinii i ewentualnego przedstawienia na najbli�szej sesji 
Rady. 
 
Ad. 7. 
 
Radny p. Robert Kultys - przedstawił projekt uchwały w sprawie uzupełnienia składu 
osobowego Komisji Ekonomiczno-Bud�etowej Rady Miasta Rzeszowa (druk nr: 
XXV/16/2004) /zał�cznik nr 10  do protokołu/ 



Wyja�nił, �e radny p. Jacek Kiczek jest członkiem dwóch komisji stałych Rady Miasta, 
a przyj�to zasad� przynale�no�ci radnych do trzech Komisji. Dlatego zgłosił 
kandydatur� p. radnego Jacka Kiczka do uzupełnienia składu osobowego Komisji 
Ekonomiczno-Bud�etowej. 
 
Radny p. Jacek Kiczek - potwierdził wol� podj�cia pracy, na prawach członka, w 
Komisji Ekonomiczno-Bud�etowej Rady Miasta Rzeszowa. 
 
Nikt z radnych nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
Przyst�piono do głosowania. 
Za uzupełnienim składu osobowego Komisji Ekonomiczno-Bud�etowej glosowało 11 
radnych, 5 radnych było „przeciwnych”, 1 radny „wstrzymał si�” od głosu. 
Uchwała została podj�ta. 
 
Ad 8. 
Pani Anna Rai�czuk - Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa w imieniu 
Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyst�pienie do 
opracowania Planu Rozwoju Lokalnego w Rzeszowie (druk: XXV/3/2004)/projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 11  do protokołu/. 
 
Radny p. Janusz Ramski - Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej i 
Inwestycji - wyraził opini�, �e przedstawione uzasadnienie jest zbyt ogólne. Zapytał 
„co w ramach tego programu b�dzie restrukturyzowane?”. 
 
Pani Anna Rai�czuk - Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa  poinformowała, 
�e prezentowany Program zestawia plan zgłoszonych podmiotów, które �wiadcz� usługi 
po�ytku społecznego i mog� skorzysta� ze �rodków unijnych. Beneficjentami tego 
Programu s� powiaty lub działaj�ce w ich imieniu podmioty, realizuj�ce usługi po�ytku 
publicznego. 
 
Radny p. Janusz Ramski - Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej i 
Inwestycji -zwracaj�c si� do Prezydenta Miasta, zapytał czy w ramach omawianego 
Programu mo�e by� zrealizowany kolektor proponowany do realizacji przez firm� 
„Skanska”. 
 
Pan Franciszek Kosiorowski - Zast�pca Prezydenta Miasta Rzeszowa - 
odpowiedział, �e kolektor, o którym mówi p. radny Ramski nie mo�e by� zrealizowany 
w ramach prezentowanego programu, chocia� mo�e by� uj�ty w innych programach, 
poniewa� �rodki finansowe tego konkretnego Programu s� ju� rozdysponowane pod 
opracowane wcze�niej programy. 



Generalnie Program Rozwoju Lokalnego musi by� otwarty przez cały czas jego 
realizacji z uwagi na innych inwestorów. 
 
Przyst�piono do głosowania. 
Za uchwał� w sprawie przyst�pienie do opracowania Planu Rozwoju Lokalnego w 
Rzeszowie głosowało 16 radnych, nikt nie był „przeciwny”,  nikt nie „wstrzymał si�” 
od głosu. 
Uchwała została podj�ta. 
 
Ad 9. 
Pani Wiesława Sobala-Chłopek - Dyrektor Biura Wydziału Ochrony �rodowiska i 
Rolnictwa Urz�du Miasta Rzeszowa w imieniu Prezydenta Miasta przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony �rodowiska z Planem Gospodarki 
Odpadami Miasta Rzeszowa” (druk: XXIV/21/2004) /projekt uchwały wraz z 
uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 12 do protokołu/. 
Zaproponowała �eby Rada Miasta udzieliła głosu kierownikowi projektu „Programu 
Ochrony �rodowiska z Planem Gospodarki Odpadami Miasta Rzeszowa”panu dr in�. 
Krzysztofowi Słyszowi. 
 
Za udzieleniem głosu kierownikowi projektu głosowało 14 radnych, nikt nie był 
przeciwny, 1 radny wstrzymał si� od głosowania. 
 
Pan  dr in�. Krzysztof Słysz - kierownik projektu Programu Ochrony �rodowiska z 
Planem Gospodarki Odpadami Miasta Rzeszowa - zwrócił uwag�, �e : 
- obydwa przedstawione Radzie Miasta Rzeszowa dokumenty zostały sporz�dzone 

po raz pierwszy, 
- obydwa przedstawione Radzie Miasta Rzeszowa dokumenty musz� podlega� 

ci�głej weryfikacji, 
- obydwa przedstawione Radzie Miasta Rzeszowa dokumenty musz� by� powi�zane 

z dokumentami wy�szego szczebla, 
- obydwa przedstawione Radzie Miasta Rzeszowa dokumenty musz� by� zgodne z 

polityk� proekologiczn� Pa�stwa, 
- obydwa przedstawione Radzie Miasta Rzeszowa dokumenty wynikaj� z 

dokonanych diagnoz i stwierdzonych  stanów, 
- obydwa przedstawione Radzie Miasta Rzeszowa dokumenty stwarzaj� mo�liwo��, 

�e zapisane w nich projekty mog� by� realizowane dzi�ki pozyskiwanym �rodkom 
pomocowym pod okre�lone potrzeby, bez konieczno�ci ograniczania si� do 
mo�liwo�ci finansowych Miasta. Poniewa� w przedstawionych dokumentach 
okre�lono realne potrzeby, które s� bardzo du�e i cz�sto wynikaj� z zaszło�ci. 

  
 



Radny p. Janusz Ramski - Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej i 
Inwestycji - poinformował, �e Komisja mimo przedstawionej prezentacji i odbytej 
dyskusji nie wypracowała opinii. 
Zainteresował si� czy w prezentowanym dzisiaj programie znalazły swoje odbicie 
wnioski zgłaszane podczas prezentacji.  
 
Radny p.Andrzej Szlachta - powiedział: „odbyła si� dwukrotna prezentacja, nie 
wszystkie dane były aktualne. Prognoza utylizacji odpadów oparta została na ilo�ci 
mieszka�ców, czyli obarczona du�ym bł�dem wynikaj�cym ze spadku populacji. 
W zwi�zku z tym, jaka była czyniona symulacja i na czym si� opierano przy publikacji 
danych ? 
Równocze�nie podczas prezentacji była sugestia by niektóre prognozy skróci�”.  
Równocze�nie zwrócił uwag�, �e : 
- podawana liczba pasa�erów MPK dotyczy roku 2002, a jest 2004 r. 
- emisja zanieczyszcze� z EC dotyczy 2001 r. a jest rok 2004 i urz�dzenia zostały 
  zmodernizowane.  
Podsumowuj�c, powiedział, �e wszystkie dane zawarte w opracowaniu powinny zosta� 
uaktualnione, poniewa� z tego materiału b�d� korzysta� studenci. 
    
Pan  dr in�. Krzysztof Słysz - kierownik projektu Programu Ochrony �rodowiska z 
Planem Gospodarki Odpadami Miasta Rzeszowa -  ustosunkował si� do głosów 
radnych bior�cych udział w dyskusji. Powiedział, �e najwi�cej kontrowersji w trakcie 
prezentacji budziły: 
1/ problem komunikacji - zgłoszono dwie skrajnie ró�ne opcje ewentualnych 

rozwi�za�. 
Zapis w Programie dotycz�cy tego tematu nie okre�la �ci�le i jednoznacznie 
rozwi�za�, ale zgodnie z wol� radnych uzupełniono zapis na str.84 �e konieczne 
s� badania i analizy. Niezale�nie od tego na str.85 jest zapis o polityce 
parkingowej i strefie ograniczonego parkowania - bez jednoznacznych 
rozstrzygni��. 
  

2/ wprowadzono zmiany w  zapisie na str.59, uzupełniaj�c go o informacje w 
sprawie zanieczyszcze� specyficznych emitowanych ze �ródeł technologicznych, 
co ma zwi�zek z wydawanymi decyzjami. Na marginesie dodał, �e Rzeszów w 
porównaniu z innymi miastami ma bardzo niewielk� sum� zanieczyszcze�. 
 

3/ wnoszono o wprowadzenie zapisu dotycz�cego instytucji szkodliwych.  Zgodnie z 
prezentowan� wol� wprowadzony jest  zapis dotycz�cy monitoringu w otoczeniu 
�rodowiska przedsi�biorstw utylizacji odpadów. 
 

5/ zgodnie z wnioskiem, rozdzielono koszty realizacji programu w zadaniach 



wspólnych i realizowanych w kooperacji, okre�laj�c „global” i w tym koszty 
miasta Rzeszów. 
 

6/ czynnikiem głównym prognozowania jest prognoza demograficzna, a termin 
aktualizacji  tego  dokumentu jest odło�ony w czasie. Dlatego cz�sto w 
przygotowywanych dokumentach popełniany jest bł�d.  

 
Radny p. Janusz Ramski - zwracaj�c si� do Prezydenta Miasta, zapytał : 
1/ czy i na ile program, opracowany na 8 - 10 lat i kwot� wysoko�ci ok. 850 milionów 
złotych jest aktualny ? 
2/ czy strefa ograniczonego parkowania b�dzie obligatoryjna ? 
 
Pani Wiesława Sobala-Chłopek - Dyrektor Biura Wydziału Ochrony �rodowiska i 
Rolnictwa Urz�du Miasta Rzeszowa w imieniu Prezydenta Miasta odpowiedziała, �e 
zadania zawarte w Programie okre�laj� potrzeby ale ich realizacja b�dzie odbywała si� 
w miar� posiadanych �rodków i przyj�tego harmonogramu. Natomiast to Rada Miasta 
b�dzie okre�lała, na ile obligatoryjne b�d� zapisy Programu. 
 
Radny p. Jan Mazur - podsumowuj�c, powiedział, �e prezentowany Program ma sta� 
si� przedmiotem analiz przy podejmowaniu decyzji o zadaniach do realizacji i mo�e by� 
wykorzystywany przy konstrukcji kolejnych bud�etów miasta Rzeszowa. 
 
Pan Tadeusz  Ferenc -  Prezydent Miasta  Rzeszowa -powiedział, �e Program 
Ochrony �rodowiska z Planem Gospodarki Odpadami Miasta Rzeszowa,  podobnie jak 
inne programy długoterminowe, nara�ony jest na wiele weryfikacji, jednak przyjmuj�c 
go Rada Miasta wyznacza kierunek działa�. 
 
Przyst�piono do głosowania. 
Za uchwał� w w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony �rodowiska z Planem 
Gospodarki Odpadami Miasta Rzeszowa”  głosowało 20 radnych, nikt nie był 
„przeciwny”,  1 radny „wstrzymał si�” od głosu. 
Uchwała została podj�ta. 
 
Ad 10. 
 
Pan Artur Piwo�ski  - Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa - w 
imieniu Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiany, pomi�dzy 
Gmin� Miasto Rzeszów a Spółdzielni� Mieszkaniow� Lokatorsko - Własno�ciow� w 
Rzeszowie, prawa wieczystego u�ytkowania nieruchomo�ci poło�onych w dzielnicy 
„Staromie�cie” w Rzeszowie (druk: XXIV/14/2004)/ projekt uchwały wraz z 
uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 13 do protokołu/. 



Wyja�nił, �e prezentowany projekt uchwały został przygotowany zgodnie z wnioskiem 
Komisji Gospodarki Przestrzennej  i zaakceptowany przez Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
Przedstawił rysunek graficzny obejmuj�cy omawiane tereny. 
 
Radny p. Janusz Ramski -  w imieniu Komisji Gospodarki Przestrzennej 
poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 
Nikt z radnych nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
Przyst�piono do głosowania.. 
Za przyj�ciem uchwały w sprawie zamiany, pomi�dzy Gmin� Miasto Rzeszów a 
Spółdzielni� Mieszkaniow� Lokatorsko - Własno�ciow� w Rzeszowie, prawa 
wieczystego u�ytkowania nieruchomo�ci poło�onych w dzielnicy „Staromie�cie” w 
Rzeszowie głosowało 17 radnych, nikt nie był „przeciwny”, nikt nie „wstrzymał si�” od 
głosu. 
Uchwała została podj�ta 
 
Ad 11. 
 
Pan Marek Koberski - Zast�pca Prezydenta Miasta Rzeszowa - w imieniu 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w 
statucie Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie. 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 14 do protokołu. 
 
Radny p. Ryszard Piekło - Przewodnicz�cy Komisji Zdrowia Rady Miasta 
Rzeszowa - poinformował, �e Komisja zaopiniowała jednomy�lnie pozytywnie 
przedstawiony projekt uchwały. 
 
Radny p. Janusz Ramski - zapytał, czy rozszerzenie zasi�gu działania ZOZ-u nie 
b�dzie miało wpływu na dalsze pogarszanie sytuacji finansowej jednostki ? 
 
Pan Marek Koberski - Zast�pca Prezydenta Miasta Rzeszowa - w imieniu 
Prezydenta Miasta odpowiedział, �e siedzib� ZOZ-u nadal pozostaje miasto Rzeszów, 
ale z  usług tej jednostki korzysta wielu pacjentów spoza granic Miasta. Rozszerzenie 
polega na umo�liwieniu im dost�pu do wybranych przez siebie lekarzy.  Przykładem 
takich usług jest ponadregionalny zakres usług chirurgii naczyniowej oraz działanie 
o�rodka kardiochirurgii. 
 
Przyst�piono do głosowania.. 



Za przyj�ciem uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w statucie Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie głosowało 20 radnych, nikt 
nie był „przeciwny”, nikt nie „wstrzymał si�” od głosu. 
Uchwała została podj�ta 
 
Ad 12. 
 
Pan Artur Piwo�ski  - Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa - w 
imieniu Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyra�enia zgody na 
sprzeda� nieruchomo�ci zabudowanej poło�onej w Rzeszowie przy ul. Hetma�skiej 45 
D (druk nr: XXI/14/2004) /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 
15 do protokołu/. 
 
Radny p. Janusz Ramski - Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej i 
Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja zaopiniowała 
pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Zapytał, czy była rozwa�ana mo�liwo�� 
zamiany tej nieruchomo�ci z Archiwum Pa�stwowym, i czy jest prawd�, �e o ten 
budynek stara si� Wy�sza Szkoła Zarz�dzania ? 
 
Pan Tadeusz Ferenc - Prezydent Miasta - odpowiedział, �e Archiwum Pa�stwowe 
posiada własn� nieruchomo��, która w ka�dej chwili mo�e sprzeda� i za uzyskane �rodki 
naby� inn�. Natomiast je�eli chodzi o informacje na temat Wy�szej Szkoły Zarz�dzania 
- to Pan Prezydent powiedział ,�e nie słyszał o takiej propozycji. 
 
Radny p. Andrzej Szlachta - przypomniał, �e w ubiegłej kadencji Rady Miasta 
Politechnika Rzeszowska przedstawiła ofert� zakupu budynku przy ul. Hetma�skiej , 
jednak ówczesna Rada nie wyraziła na to zgody i dlatego zawarto umow� u�yczenia.  
Powiedział te�: „w mi�dzyczasie  Politechnika Rzeszowska  wybudowała nowoczesny 
akademik i nie potrzebuje tego budynku. Sprzeda� tego budynku w przetargu mo�e 
spowodowa�, �e powstanie tam kolejne centrum handlowe. Mo�e lepiej od�wie�y� 
pomysł stworzenia Centrum Kształcenia Praktycznego na bazie byłego internatu. Tym 
samym pozostawi� ten budynek w zasobach Miasta, bo by� mo�e sytuacja 
demograficzna w Rzeszowie si� zmieni i taki obiekt b�dzie potrzebny na cele 
o�wiatowe.  Nie podejmowa� pochopnych decyzji”. 
 
Radny p. Karol W�sowicz - zapytał, czy Centrum Kształcenia Praktycznego 
funkcjonuje w Rzeszowie i czy jest zapotrzebowanie na tego typu kształcenie ? 
 
Pan Ryszard Winiarski - Zast�pca Prezydenta Miasta - odpowiedział, �e były 
rozwa�ane ró�ne mo�liwo�ci wykorzystania tego internatu.  



Miasto ma nadmiar miejsc w internatach do tego stopnia, i� w przyszłym roku mo�e 
nast�pi� kolejna propozycja dotycz�ca likwidacji nast�pnego internatu. Przyczyn� 
takiego stanu jest nie tylko ni� demograficzny, ale te� coraz popularniejsze dojazdy 
spowodowane wprowadzeniem prywatnego dowozu. Proponowane utworzenie Centrum 
Kształcenia Praktycznego równie� było analizowane, ale koszty jego organizacji s� 
ogromne. Nast�pnie nale�y si� liczy� z kosztami utrzymania takiego obiektu i 
dodatkowymi kosztami jego funkcjonowania. 
 
Radny p. Adolf Gubernat - poinformował, �e wspominane w dyskusji Centrum 
Kształcenia Praktycznego - to nic innego jak poł�czenie działaj�cych w Rzeszowie 
Centrum Kształcenia Ustawicznego z Zakładem Doskonalenia Zawodowego. Takie 
poł�czenie spowodowałoby utworzenie jednej placówki  kształc�cej w ró�nym systemie 
i ró�nych kierunkach. 
 
Radny p. Jacek Kiczek - powiedział, �e „uwa�a, i� ten budynek mo�e jeszcze by� 
potrzebny i wykorzystany w zwi�zku z opracowywana ustaw� o repatriacji, której skutki 
przejm� gminy. Najwi�kszym problemem b�dzie pozyskiwanie mieszka�”. Zaapelował 
o nie pozbywanie si� tego budynku. 
 
Radna p. El�bieta Dzier�ak - zapytała, czy była rozwa�ana koncepcja adaptacji tego 
budynku na mieszkania komunalne?   
Dodała, �e w wypowiedziach mieszka�ców podnoszony jest problem  bardzo złego 
standardu mieszkania uczniów w internacie. Warunki zamieszkiwania i nauki dla 
uczniów s� bardzo trudne, z uwagi na du�e zag�szczenie. Zaproponowała, by wyra�nie 
okre�li� standard przewidziany dla jednego ucznia zamieszkuj�cego w internacie oraz 
sprawdzi� funkcjonowanie tych placówek w Mie�cie. 
 
Pan Franciszek Kosiorowski - Zast�pca Prezydenta Miasta odpowiedział, �e 
pierwszym sposobem wykorzystania tego budynku była koncepcja adaptacji go na 
mieszkania komunalne. Przeprowadzono wnikliwe analizy i w ich wyniku oszacowano 
koszt adaptacji budynku na 3 800 000 złotych i pozyskanie 27 mieszka�. Powołana w 
tym celu komisja jednoznacznie oceniła, �e nie jest to dobry pomysł, a przedsi�wzi�cie 
zbyt kosztowne. 
 
Radny p. Janusz Ramski - wyraził swoj� opini� stwierdzaj�c, �e ma w�tpliwo�ci czy 
sprzedawa� ten budynek. 
 
Radny p. Andrzej Szlachta - poinformował, �e wyst�puje bardzo trudna sytuacja w 
internacie Zespołu Szkół Plastycznych w Rzeszowie, który został zlokalizowany w 
budynku dydaktycznym. Bior�c pod uwag�, i� jest to szkoła ponadregionalna, trzeba to 
przeanalizowa�. 



 
Radny p. Tomasz Kami�ski - zapytał, czy s� okre�lone normy i standardy dla 
internatów szkół ró�nego szczebla ? 
 
Pan Ryszard Winiarski - Zast�pca Prezydenta Miasta Rzeszowa poinformował, �e 
przedstawiciele Zespołu Szkół Plastycznych w Rzeszowie wyra�ali swoje zadowolenie z 
faktu zlokalizowania internatu w budynku powi�zanym z budynkami dydaktycznymi 
oraz ze stołówk�. 
We wszystkich internatach s� zachowane normy przewidziane dla ich funkcjonowania. 
Je�eli b�dzie taka wola Rady Miasta, to w Rzeszowie mog� one zosta� zmienione. 
 
Pan Tadeusz Ferenc - Prezydent Miasta Rzeszowa - poinformował, �e analizowano 
pod wieloma wzgl�dami przydatno�� i mo�liwo�� wykorzystania budynku przy ul. 
Hetma�skiej. W tym celu powołano specjaln� komisj�, która analizowała mo�liwo�� 
jego adaptacji. Ta komisja jednoznacznie w swojej opinii wyraziła zdanie, i� koszty 
adaptacji przewy�szaj� koszty budowy nowych mieszka�. Dlatego zaapelował o 
podj�cie uchwały wyra�aj�cej zgod� na sprzeda� tego obiektu.  
Dodał, �e je�eli zaistnieje konieczno�� tworzenia nowych placówek o�wiatowych, to w 
najbli�szym czasie Miasto stanie si� wła�cicielem budynków przej�tych od PKP za długi 
i one b�d� mogły tworzy� baz� pod nowe przedsi�wzi�cia.  
Jeszcze raz zaapelował o podj�cie przedło�onej uchwały. 
 
Przyst�piono do głosowania: 
 
Za przyj�ciem uchwały w sprawie wyra�enia zgody na sprzeda� nieruchomo�ci 
zabudowanej poło�onej w Rzeszowie przy ul. Hetma�skiej 45 D  głosowało 7 radnych, 
10 radnych było przeciwnych, 3 radnych wstrzymało si� od głosu.   
Uchwała nie została podj�ta. 
 
Ad 13. 
 
Pan Krzysztof  Biskupski - Prezes Rzeszowskiej Gospodarki Komunalnej Spółka z 
o.o. w Rzeszowie  - w imieniu Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w 
sprawie rozszerzenia przedmiotu działalno�ci Rzeszowskiej Gospodarki Komunalnej 
Spółka z o. o. w Rzeszowie (druk nr: XXV/1/04) / projekt uchwały wraz z 
uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 16 do protokołu/. 
 
Radny p. Janusz Ramski - Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej i 
Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja zaopiniowała 
pozytywnie przedstawiony projekt uchwały.  



Zapytał: „jakie były czynione analizy, które potwierdziłyby zapis wyst�puj�cy w 
uzasadnieniu do przedstawionego projektu uchwały, mówi�cy o ewentualnej utracie 
pracy przez niektórych pracowników?”. 
 
Pan Krzysztof  Biskupski - Prezes Rzeszowskiej Gospodarki Komunalnej Spółka 
zo.o. W Rzeszowie  - w imieniu Prezydenta Miasta odpowiedział, �e wprowadzane 
zmiany s� wynikiem wykładni przedstawionej przez Urz�d Skarbowy. 
 
Przyst�piono do głosowania.. 
Za przyj�ciem uchwały w sprawie rozszerzenia przedmiotu działalno�ci Rzeszowskiej 
Gospodarki Komunalnej Spółka z o. o. w Rzeszowie głosowało 18 radnych, nikt nie był 
„przeciwny”, nikt nie „wstrzymał si�” od głosu. 
Uchwała została podj�ta jednomy�lnie. 
 
Ad 14. 
 
Pan Krzysztof  Biskupski - Prezes Rzeszowskiej Gospodarki Komunalnej Spółka 
 z o.o. w Rzeszowie  - w imieniu Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w 
sprawie podwy�szenia kapitału zakładowego Rzeszowskiej Gospodarki Komunalnej 
Spółka z o.o. w Rzeszowie (druk: XXV/10/2004) / projekt uchwały wraz z 
uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 17 do protokołu/. 
 
Radny p. Janusz Ramski - Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej i 
Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja zaopiniowała 
pozytywnie przedstawiony projekt uchwały.  
Zapytał zwracaj�c si� do Pani Skarbnik Miasta, „czy jest mo�liwo�� zwi�kszenia dotacji 
dla MPK w Rzeszowie ?”. 
 
Pani Janina Filipek - Skarbnik Miasta Rzeszowa - odpowiedziała, „�e w bud�ecie 
Miasta została zapisana dotacja w wysoko�ci 50 000 złotych. Dodatkowo nast�piło 
podwy�szenie kapitału o kolejne 50 000 złotych i w taki sposób bud�et został 
zamkni�ty. Natomiast �ródłem finansowania inwestycji jest amortyzacja lub zysk.” 
 
Przyst�piono do głosowania.. 
Za przyj�ciem uchwały w sprawie podwy�szenia kapitału zakładowego Rzeszowskiej 
Gospodarki Komunalnej Spółka z o.o. w Rzeszowie głosowało 19 radnych, nikt nie był 
„przeciwny”, nikt nie „wstrzymał si�” od głosu. 
Uchwała została podj�ta jednomy�lnie. 
 
Ad 15. 
 



Pani Luciana Rozborska - Dyrektor Miejskiego O�rodka Pomocy Społecznej w 
Rzeszowie w imieniu Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa /dot. Uchwały Nr VIII/71/2003 Rady Miasta 
Rzeszowa z dnia 29 kwietnia 2003 r./ (druk: XXV/11/2004). Projekt uchwały wraz z 
uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 18 do protokołu. 
Wyja�niła, �e przedstawiony projekt uchwały dotyczy zmiany warto�ci jednego punktu 
przeliczanego na wynagrodzenie pracowników i zwi�zany jest z zapisem planu bud�etu 
na 2004 rok dotycz�cym wzrostu wynagrodze� o 3% . 
 
Radny p. Zdzisław Dara� - Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno- Bud�etowej 
Rady Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja zaopiniowała pozytywnie 
przedstawiony projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
Przyst�piono do głosowania. 
Za przyj�ciem uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa głosowało 
16 radnych, nikt nie był „przeciwny”,  2 radnych „wstrzymało  si�” od głosu. 
Uchwała została podj�ta . 
 
Ad 16. 
 
Pani Urszula Kukulska - Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
Urz�du Miasta  Rzeszowa w imieniu Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały 
w sprawie wyra�enia zgody na nieodpłatne przekazanie dokumentacji budowlanej  (druk 
nr:XXV/6/2004) /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik 19 nr do 
protokołu/. 
Wyja�niła, �e dokumentacja budowlana i wykonawcza dotyczy zadania inwestycyjnego 
pn. „Uzbrojenie terenu pod budownictwo jednorodzinne na osiedlu Wilkowyja 
Południe” - porz�dkowanie gospodarki energetycznej w zakresie budowy Stacji 
transformatorowej WP-6, linii kablowych nn. i demonta� napowietrznych linii 
energetycznych SN 15kV na osiedlu Wilkowyja Południe w Rzeszowie o ł�cznej 
warto�ci brutto 50 736,08 złotych na rzecz Rzeszowskiego Zakładu Energetycznego 
S.A. w Rzeszowie. 
 
Radny p. Janusz Ramski - Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej i 
Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja zaopiniowała 
pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 



Przyst�piono do głosowania. 
Za przyj�ciem uchwały w sprawie wyra�enia zgody na nieodpłatne przekazanie 
dokumentacji budowlanej głosowało 17 radnych, nikt nie był „przeciwny”, nikt nie 
„wstrzymał si�” od głosu. 
Uchwała została podj�ta jednomy�lnie. 
 
Ad 17. 
 
Pan Wiesław Pomianek - Dyrektor MPK oddz. RGK Sp.z o.o w Rzeszowie w 
imieniu Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały zmieniaj�cej uchwał� Rady 
Miasta Rzeszowa /dot. Uchwały Nr XVIII/134/99 Rady Miasta Rzeszowa z dnia 29 
czerwca 1999 r./ (druk nr:XXV/7/2004 ) /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi 
zał�cznik nr 20  do protokołu/. 
 
Radny p. Janusz Ramski - Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej i 
Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja zaopiniowała 
pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
 
Radny p. Jacek Kiczek - Przewodnicz�cy Komisji Porz�dku Publicznego i 
Współpracy z Samorz�dami Osiedlowymi Rady Miasta Rzeszowa - poinformował, �e 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
 
Wyraził własne w�tpliwo�ci: 
1/ wprowadzaj�c bilety za baga� o okre�lonych wymiarach, nie sprecyzowano kto, 

kiedy i w jaki sposób b�dzie precyzyjnie go mierzył, i w jaki sposób b�dzie 
egzekwował nale�no�� ? 

2/ okre�laj�c wej�cie i wyj�cie z autobusu okre�lonymi drzwiami, o okre�lonych 
godzinach i w wyznaczone dni, jak i kto b�dzie dyscyplinował pasa�erów ? 
 

 
Radny p. Kazimierz Gre� - zauwa�ył, �e teoretycznie wprowadzone zapisy s� słuszne, 
jednak nale�y bardzo powoli je wdra�a�, zachowuj�c rozs�dek w dyscyplinowaniu 
pasa�erów. 
 
Pan Wiesław Pomianek - Dyrektor MPK oddz. RGK Sp.zo.o w Rzeszowie w 
odpowiedzi na zapytania wyja�nił: 
 
- opłata za baga� obowi�zywała ju� wcze�niej w wysoko�ci normalnej opłaty za 

przejazd. Obecnie nast�piły zmiany w podatku VAT - inna stawka obowi�zuje 
przy przewozie osób, a inna została okre�lona dla przewozu baga�u, 
 



- w godzinach od 6.00 do 18.00 wsiadanie i wysiadanie b�dzie odbywało si� 
wszystkimi drzwiami. Natomiast w pozostałych godzinach wsiadanie b�dzie 
odbywało si� przednimi drzwiami i wówczas pasa�er b�dzie okazywał bilet 
kierowcy, b�d� b�dzie mógł kupi� bilet u kierowcy. 

 
Przyst�piono do głosowania. 
Za przyj�ciem uchwały zmieniaj�cej uchwał� Rady Miasta Rzeszowa głosowało 15 
radnych, nikt nie był „przeciwny”,  3 radnych „wstrzymało  si�” od głosu. 
Uchwała została podj�ta . 
 
Ad 18. 
 
Pan Wiesław Pomianek - Dyrektor MPK oddz. RGK Sp.z o.o w Rzeszowie - w 
imieniu Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały zmieniaj�cej uchwał� Rady 
Miasta Rzeszowa /dot. Uchwały Nr VI/41/2003 Rady Miasta Rzeszowa z dnia 4 czerwca 
2003 r./ (druk nr:XXV/8/2004 )/ projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi 
zał�cznik nr 21 do protokołu/. Wyja�nił, �e podstaw� proponowanej zmiany cen biletów 
za przejazdy �rodkami komunikacji miejskiej jest wzrost cen paliwa, który obecnie 
wynosi 16,1% w 
stosunku do cen z 1 stycznia br. Koszt paliwa wynosi 15% wszystkich kosztów, co 
wynosi 100  000 złotych miesi�cznie wi�cej od planowanych. 
 
Radny p. Janusz Ramski - Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej i 
Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja zaopiniowała 
pozytywnie przedstawiony projekt uchwały Podał wynik głosowania: 4 głosy za 
pozytywnym zaopiniowaniem, 3 głosy przeciwne. 
 
Radna p. El�bieta Dzier�ak - Przewodnicz�ca Rady Miasta - odczytała stanowisko w 
tej sprawie przesłane przez Zarz�d Regionu NSZZ „Solidarno��” w Rzeszowie, w 
którym zarzuca si� Prezydentowi Miasta brak konsultacji w sprawie proponowanych 
podwy�ek cen ze Zwi�zkami Zawodowymi. Stanowisko stanowi zał�cznik nr  do 
protokołu. 
 
Radny p. Robert Kultys - zwrócił uwag�, �e w propozycji Prezydenta Miasta zostały 
zlikwidowane 3 grupy popularnych biletów, co spowoduje i� pasa�erowie odczuj� 
podwy�ki znacznie bole�niej ni� jest to prezentowane. Powiedział, �e jest przeciwny 
tego typu rozwi�zaniom. 
 
Radny p. Waldemar Szumny - przedstawił przeprowadzon� przez siebie analiz� 
proponowanych zmian i podkre�lił, �e najwi�kszy wzrost nast�pi w cenie: 
1/ biletów dla studentów   - 25% 



2/ biletów sieciowych dla dzieci - 18%. 
 
Radny p. Jacek Kiczek - powiedział: „si�gn�� do rezerw, jakimi s� bezpłatne bilety dla 
pracowników MPK i ich rodzin. Tam szuka� oszcz�dno�ci i poinformowa� 
społecze�stwo, jaka  jest skala tych �wiadcze�”. 
 
Radny p. Janusz Ramski - wyraził swój sprzeciw w sprawie proponowanych podwy�ek 
cen. Poparł propozycj� radnego p. Kiczka. Równocze�nie zaproponował 
przeprowadzenie szczegółowej analizy wszystkich kosztów funkcjonowania 
przedsi�biorstwa i odło�enie tego tematu do pa�dziernika br. 
 
Radny p. Karol W�sowicz - równie� poparł wniosek dotycz�cy ograniczenia 
przywilejów dla pracowników MPK i  ich rodzin. 
 
Pan Tadeusz Ferenc - Prezydent Miasta - w swojej wypowiedzi podkre�lił, �e bez 
wzgl�du na dzisiejsz� decyzj� Rady, Miejskie Przedsi�biorstwo Komunikacyjne jest 
przedsi�biorstwem miejskim. Je�eli wyst�pi� niedobory finansowe, b�d� musiały by� 
pokryte z bud�etu Miasta. 
 
Radny p. Kazimierz Gre� - zawnioskował o zdj�cie omawianego projektu uchwały z 
porz�dku obrad. 
 
Przyst�piono do głosowania ; 
Za wnioskiem o zdj�cie z porz�dku projektu uchwały zmieniaj�cej uchwał� Rady 
Miasta Rzeszowa głosowało 17 radnych, nie było głosów „przeciwnych”, 2 radnych 
wstrzymało si� od głosu. 
Powy�sze projekt uchwały został zdj�ty z porz�dku obrad XXVsesji Rady. 
 
Ad 19. 
 
Pani Janina Filipek  - Skarbnik Miasta Rzeszowa w imieniu Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w bud�ecie Miasta Rzeszowa na 2004 
rok (druk nr:XXV/13/2004 )/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik 
nr 22  do protokołu/.  Wyja�niła, �e proponowane zmiany dotycz� mi�dzy innymi 
zwi�kszenia dochodów Miasta o kwot� 3 230 313 złotych. Szczegółowe informacje na 
temat prezentowanych zmian zostały opisane w kolejnych zał�cznikach do projektu 
uchwały.  
 
Radny p. Zdzisław  Dara� - Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno-Bud�etowej 
Rady Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja w dniu 21 czerwca bardzo 
szczegółowo omówiła przedstawiony projekt uchwały. W trakcie dyskusji padło wiele 



zapyta�, na które cz��ciowo zostały uudzielone odpowiedzi. Jednak z uwagi na brak 
quorum podczas głosowania, nie ma jednoznacznej opinii Komisji w tej sprawie. 
 
Radny p. Janusz Ramski - Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej i 
Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja, mimo i� w projekcie 
uchwały zostało zapisanych wiele nowych zada� inwestycyjnych nie została z nimi 
zapoznana. Zaproponował odło�enie tego projektu uchwały, tak aby na najbli�szej sesji 
(za 2 tygodnie) po przedyskutowaniu w komisjach, powróci� do sprawy. 
 
Radny p. Robert Kultys -  poinformował, �e jego zdaniem podj�cie uchwały, w wersji 
przedstawionej przez pani� Skarbnik, nie ma uzasadnienia. Szczególn� uwag� zwrócił 
na wzrost kosztów funkcjonowania Urz�du Miasta przy niezmienionym poziomie 
zatrudnienia. Z uzyskanych informacji wynika, �e najwi�kszy wzrost zanotowano w 
kosztach osobowych utrzymania pracowników na kierowniczych stanowiskach. To na 
podwy�ki płac dla osób pełni�cych funkcje kierownicze spo�ytkowano najwi�cej 
�rodków finansowych. Równocze�nie wielu „zdegradowanych kierowników” pobiera 
pensje dyrektorskie, pracuj�c na szeregowych stanowiskach, co ma wpływ na 
„dublowanie płac”. 
Podsumowuj�c, powiedział: „w taki sposób szastamy pieni�dzmi”.   
 
Przyst�piono do głosowania. 
Za przyj�ciem uchwały w sprawie zmian w bud�ecie Miasta Rzeszowa na 2004 rok 
(druk nr:XXV/13/2004)  głosowało 10 radnych, 9 radnych było „przeciwnych”, 1  
radny „wstrzymał  si�” od głosu. 
Uchwała została podj�ta . 
 
Ad 20. 
 
Pani Janina Filipek  - Skarbnik Miasta Rzeszowa w imieniu Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie emisji obligacji (druk nr:XXV/12/2004 ), 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 23 do protokołu/.   
 
Radny p. Antoni Dudek - zapytał: dlaczego przetarg na przebudow� ul. Ciepli�skiego 
nie doszedł do skutku, i czy b�dzie zrealizowany zakres tego zadania planowany w 2004 
roku ? 
 
Pan Franciszek Kosiorowski - Zast�pca Prezydenta Miasta - odpowiedział, �e 
przetarg został uniewa�niony. Kolejny odb�dzie si� w lipcu, a poniewa� inwestycja 
zostanie zrealizowana w ci�gu 2 miesi�cy, to zakres i rzeczowy i finansowy zostanie 
zrealizowany. 
 



Przyst�piono do głosowania. 
 
Za przyj�ciem uchwały w sprawie emisji obligacji głosowało 15 radnych, nikt nie był 
„przeciwny”,  3 radnych „wstrzymało  si�” od głosu. 
Uchwała została podj�ta . 
 
Ad 21. 
 
Pani Janina Filipek  - Skarbnik Miasta Rzeszowa w imieniu Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w bud�ecie Miasta Rzeszowa na 2004 
rok /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 24 do protokołu/.   
Wyja�niła, �e proponowane zmiany dotycz� zwi�kszenia dochodów Miasta o kwot� 
3 500 000 złotych, b�d�cych darowizn� Firmy G.B.S. Obiekt 14 Spółka z o.o. w 
Warszawie na popraw� układu komunikacyjnego na o�. Pobitno- Wilkowyja i 
Wilkowyja - Południe. Szczegółowe informacje na temat prezentowanej zmiany zostały 
opisane w kolejnych zał�cznikach do projektu uchwały. 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
Przyst�piono do głosowania. 
Za przyj�ciem uchwały w sprawie zmian w bud�ecie Miasta Rzeszowa na 2004 rok 
głosowało 11 radnych, nikt nie był „przeciwny”,  6 radnych „wstrzymało  si�” od 
głosu. 
Uchwała została podj�ta . 
 
Ad 22. 
 
Pan Franciszek Kosiorowski - Zast�pca Prezydenta Miasta w imieniu Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wieloletnich programów inwestycyjnych  
(druk nr:XXV/17/2004 ) /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 25  
do protokołu/. 
 
Radny p. Adolf Gubernat - Przewodnicz�cy Komisji Edukacji Rady Miasta 
Rzeszowa - poinformował, �e Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt 
uchwały, w cz��ci dotycz�cej zakresu działania Komisji. Szczególnie wa�nym zadaniem 
jest rozbudowa Zespołu Szkół Specjalnych. 
 
Radny p. Ryszard  Piekło - Przewodnicz�cy Komisji Zdrowia Rady Miasta 
Rzeszowa - poinformował, �e Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt 
uchwały. 
Zwrócił uwag� na autopoprawk� wprowadzon� w zał�czniku nr 2 w rubryce 3, gdzie 
nale�y skre�li� słowo „rozbudowa”  i wpisa� w to miejsce „modernizacja”. 
 



 
Radny p. Janusz Ramski - Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej i 
Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja zaopiniowała 
pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
 
Radny p. Andrzej  Dec - poinformował, �e jego w�tpliwo�ci budzi bardzo szybki tryb 
wprowadzenia tego projektu uchwały, tym bardziej i� dotyczy on bardzo du�ych 
�rodków finansowych. 
 
Pan Franciszek Kosiorowski - Zast�pca Prezydenta Miasta - odpowiedział, �e 
uzasadnieniem dla przyj�tego trybu post�powania jest fakt, i� dotyczy on inwestycji, o 
których dofinansowanie ze �rodków unijnych wyst�puje Rzeszów. 
 
Radny p. Karol W�sowicz - zwrócił uwag� na niepotrzebn�, jego zdaniem, 
koncentracj� o�rodków rekreacji w Centrum Miasta.  
 
Radna p. El�bieta Dzier�ak - Przewodnicz�ca Rady Miasta Rzeszowa - nawi�zuj�c 
do wypowiedzi p. radnego W�sowicza poinformowała, �e Hala Widowiskowo-Sportowa 
jest niewykorzystywana. Do funkcjonowania basenów Miasto musi dopłaca�, „a tutaj 
proponuje si� inwestycj� za 10 000 000 złotych, do której trzeba b�dzie pó�nej 
dopłaca�. Mo�e to i dobra intencja, ale trzeba rozwa�y� czy Miasto jest na to sta�?”. 
 
Pan Tadeusz Ferenc - Prezydent Miasta - poinformował, �e uwaga Pani 
Przewodnicz�cej jest słuszna i proponuje autopoprawk� do przedstawionego projektu 
uchwały polegaj�c� na wykre�leniu  zadania pn.” Budowa Centrum Rekreacyjno - 
Sportowego przy ul. Dominika�skiej”. 
 
Radny p. Andrzej Dec - powiedział: „ta autopoprawka jest dowodem na to, �e trzeba 
ten temat odło�y�, bo nie wszystko w tej uchwale jest przemy�lane”. 
 
Radny p. Janusz Ramski - poparł propozycj� p. radnego A. Deca . Stwierdził ,�e na 
ka�dej kolejnej sesji przedstawiane s� do uchwalenia cz�stkowe programy wieloletnie 
opiewaj�ce na ogromne kwoty. Dlatego jak si� wyraził „nale�y da� sobie czas”. 
 
Radny p. Adolf Gubernat - Przewodnicz�cy Komisji Edukacji - zaapelował o 
podj�cie uchwały, z uwagi na zapis dotycz�cy rozbudowy Zespołu Szkół Specjalnych. 
Uzasadniaj�c, dodał, �e zbli�aj� si� wakacje i jest to jedyny mo�liwy czas na 
zrealizowanie inwestycji i pozyskanie na ten cel dodatkowych �rodków. 
 
Pan Marek Koberski - Zast�pca Prezydenta Miasta - zaapelował o nie zdejmowanie 
zada� z zakresu słu�by zdrowia . Powiedział, �e wszystkie zadania zapisane w tym 



programie s� priorytetowymi i zostały uzgodnione z rad� społeczn� ZOZ. W ramach 
tego programu b�dzie realizowany program naprawczy słu�by zdrowia, jego 
doposa�enie i dostosowanie do potrzeb ponadregionalnych oraz umo�liwi otrzymanie na 
ten cel dofinansowania w wysoko�ci 75%. 
 
Przyst�piono do głosowania. 
 
Za przyj�ciem uchwały w sprawie wieloletnich programów inwestycyjnych głosowało 
13 radnych, nikt nie był „przeciwny”,  3 radnych „wstrzymało  si�” od głosu. 
 
Uchwała została podj�ta . 
 
Ad 23. 
 
Pan Tadeusz  Ferenc -  Prezydent Miasta Rzeszowa  przedstawił „Sprawozdanie z 
prac Prezydenta Miasta  i Zast�pców Prezydenta Miasta Rzeszowa za okres od 1 do 22 
czerwca 2004 roku”. Sprawozdanie stanowi załacznik nr 26 do protokołu.  
 
Ad 24. 
 
Radny p. Zdzisław  Dara�  zło�ył  INTERPELACJ�  Nr XXV/1/2004 o nast�puj�cej 
tre�ci : 
1. Prosz� o pilne rozwi�zanie problemu zalewania piwnic w blokach przy ul. Czackiego 
-  
    prawdopodobnie jest to wynikiem wady przepompowni  �cieków. 
 
2. Prosz� w trybie remontów bie��cych przyst�pi� do obiecywanego od 3 lat uło�enia 

chodników na ul. Czackiego. Dodam, �e potrzeba ta jest uzasadniona faktem, �e w 
trakcie przebudowy ul. Hetma�skiej, główny ruch kierowany był na ul. Czackiego, co 
spowodowało jej zniszczenie. Chodnikiem tym mieszka�cy całego osiedla udaj� si� 
na zakupy na ryneczek osiedlowy. 

 
Interpelacja zło�ona na pi�mie, kopia w zał�czeniu. 
 
Radny p.Andrzej  Szlachta zło�ył INTERPELACJ�  Nr XXV/2/2004 o nast�puj�cej 
tre�ci : 
 
1. W sprawozdaniu z prac Prezydenta Miasta, pan Prezydent u�ywa liczby mnogiej, ale 

nie jest wiadomo który fragment sprawozdania dotyczy Prezydenta Miasta, który jego 
Zast�pców, a który dotyczy Urz�du Miasta. Przykładem jest udział w Festiwalu 
Chórów. 



 
2. Na osiedlu „Zalesie” nadal nie został odrestaurowany plac zabaw dla dzieci. Na tym 

osiedlu mieszka 6000 mieszka�ców, a jedyny plac zabaw jest zdewastowany. Brakuje 
te� koszy na �mieci. 

 
3. Co z remontem ul. Robotniczej ? 
 
4. Gdzie jest realizacja kanalizacji w ci�gu ul. Zelwerowicza ( Pan Prezydent dał słowo 

jej rozpocz�cia ju� w miesi�cu kwietniu br.) ? 
 
5. Dlaczego nie ma odpowiedzi na interpelacj� z ostatniej sesji Rady ? 
 
Radny p. Antoni  Dudek  zło�ył  zapytanie Nr XXV/1/2004 o nast�puj�cej tre�ci: 
 
1. Czy jest prawd�, �e w placówkach miejskiej słu�by zdrowia brakuje ciepłej wody ? 
 
2. Niepokoj�ca sytuacja wyst�puje w inwestycjach. Dlaczego nic si� nie dzieje w 

realizacji ulic: Miłoci�skiej, Borowej i Al. Wyzwolenie, chocia� ju� min�ło sze�� 
miesi�cy bie��cego roku ? 

 
Radny p.Kazimierz Gre� zło�ył zapytanie Nr XXV/2/2004 o nast�puj�cej tre�ci: 
 
         Dlaczego na spotkania  słu�b porz�dkowych przed imprezami sportowymi nie s� 

zapraszani Delegaci Zwi�zku Piłki No�nej, którzy maj� do�wiadczenie w 
zabezpieczaniu  porz�dku  na  imprezach ? 

 
Radny p. Waldemar  Szumny zło�ył INTERPELACJ�  Nr XXV/3/2004 o 
nast�puj�cej tre�ci: 
 
      „ W zwi�zku z wycofaniem przez Pana Prezydenta z porz�dku obrad dzisiejszej sesji 

punktu 18 dotycz�cego programu współpracy na 2004 rok Rzeszowa z organizacjami 
pozarz�dowymi, prosz� o szybkie poprawienie tego projektu uchwały i skierowanie 
nowego projektu na najbli�sz� sesj�. Taki program współpracy jest bowiem 
konieczny w zwi�zku z nowymi przepisami dotycz�cymi organizacji po�ytku 
publicznego i wolontariatu. 

Wnosz� tak�e o podj�cie prac nad analogicznym programem współpracy na 2005 rok, 
gdy� znacz�co zmieniły si� przepisy w tej sprawie i obecnie nale�y w inny sposób 
podej�� do tematu, ni� to było robione dotychczas”. 
 
Interpelacja zło�ona na pi�mie, kopia w zał�czeniu. 
 



Radna p. Maria Korczowska zło�yła zapytanie   Nr XXV/3/2004 o nast�puj�cej 
tre�ci: 
    „ W zwi�zku z licznymi problemami na terenie całej Polski w wypłatach �wiadcze� 

rodzinnych, prosz� o informacj� - jak problem ten rozwi�zano w Rzeszowie i czy 
�wiadczenia wypłacono w terminie, tj. do 15 czerwca 2004 r. 

     Prócz tego prosz� o nast�puj�ce informacje : 
1.  Ile osób jest uprawnionych do otrzymywania tych �wiadcze� i czy wszystkim je 

wypłacono ? 
2.  Ile osób jest na stałe zatrudnionych w nowo powstałej jednostce organizacyjnej, 

która to jednostka ma obsługiwa� osoby uprawnione do otrzymywania �wiadcze� 
rodzinnych ?”. 

Zapytanie zło�one na pi�mie, kopia w zał�czeniu. 
 
Ad 24. 
 
Radny p. Karol W�sowicz - Wiceprzewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa - 
przedstawił komunikaty dotycz�ce posiedzenia Komisji Rewizyjnej, której posiedzenie 
odb�dzie si� w dniu 23 czerwca 2004 r. (�roda) o godz. 13.30 w Biurze Rady Miasta 
Rzeszowa. 
Nast�pnie poinformował, �e najbli�sza sesja Rady planowana jest na 6 lipca 2004 roku i 
b�dzie to ostatnia sesja przed sezonem wakacyjnym. Poprosił by przewodnicz�cy 
stałych komisji Rady na bie��co informowali si� o wpływaj�cych projektach uchwał, 
zapoznawali si� z nimi i zwoływali posiedzenia Komisji celem wypracowywania opinii. 
 
Podczas XXV  sesji odbytej w dniu 22 czerwca 2004 roku Rada Miasta Rzeszowa 
podj�ła nast�puj�ce uchwały: 
 
1. Uchwała NrXXV/101/2004 - w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 45/2/2001 
zespołu usług publicznych i komercyjnych przy ul. 
Litewskiej w Rzeszowie w konturze 
ABCDEFGHI 
 

2. Uchwała NrXXV/102/2004 - Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 79/9/2004 na osiedlu Wilkowyja 
w Rzeszowie. 
 

3. Uchwała NrXXV/103/2004 - uchwała w sprawie uzupełnienia składu osobowego 
Komisji Ekonomiczno-Bud�etowej Rady Miasta 
Rzeszowa. 



 
4. Uchwała NrXXV/104/2004 - Uchwała w sprawie przyst�pienie do opracowania 

Planu Rozwoju Lokalnego w Rzeszowie . 
 

5. Uchwała NrXXV/105/2004 - Uchwała w sprawie uchwalenia „Programu 
Ochrony �rodowiska z Planem Gospodarki 
Odpadami Miasta Rzeszowa”. 
 

6. Uchwała NrXXV/106/2004 - Uchwała w sprawie zamiany, pomi�dzy Gmin� 
Miasto Rzeszów a Spółdzielni� Mieszkaniow� 
Lokatorsko - Własno�ciow� w Rzeszowie, prawa 
wieczystego u�ytkowania nieruchomo�ci 
poło�onych w dzielnicy „Staromie�cie” w 
Rzeszowie. 
 

7. Uchwała NrXXV/107/2004 - Uchwała w sprawie zatwierdzenia zmian w statucie 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki 
Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie. 
 

8. Uchwała NrXXV/108/2004 - Uchwała w sprawie rozszerzenia przedmiotu 
działalno�ci Rzeszowskiej Gospodarki Komunalnej 
Spółka z o. o. w Rzeszowie. 
 

9. Uchwała NrXXV/109/2004 - Uchwała w sprawie podwy�szenia kapitału 
zakładowego Rzeszowskiej Gospodarki 
Komunalnej Spółka z o.o. w Rzeszowie 
 

10. Uchwała NrXXV/110/2004 - Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta 
Rzeszowa /dot. Uchwały Nr VIII/71/2003 Rady 
Miasta Rzeszowa z dnia 29 kwietnia 2003 r./ . 
 

11 Uchwała NrXXV/111/2004 - Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na 
nieodpłatne przekazanie dokumentacji budowlanej. 
 

12 Uchwała NrXXV/112/2004 - Uchwała zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta 
Rzeszowa /dot. Uchwały Nr XVIII/134/99 Rady 
Miasta Rzeszowa z dnia 29 czerwca 1999 r./. 
 

13 Uchwała NrXXV/113/2004 - Uchwała w sprawie zmian w bud�ecie Miasta 
Rzeszowa na 2004 rok.. 
 



14. Uchwała NrXXV/114/2004 - Uchwała w sprawie emisji obligacji. 
 

15. Uchwała NrXXV/115/2004 - Uchwała w sprawie zmian w bud�ecie Miasta 
Rzeszowa na 2004 rok. 
 

16. Uchwała NrXXV/116/2004 - Uchwała w sprawie wieloletnich programów 
inwestycyjnych. 
 

 
Radna  p. El�bieta   Dzier�ak  -  Przewodnicz�ca   Rady  Miasta  Rzeszowa  -      w 
zwi�zku z wyczerpaniem porz�dku obrad dokonała zamkni�cia  XXV sesji Rady Miasta 
Rzeszowa. 
 
Obrady trwały od godz. 8.30 do godz. 17.10. 
 
Na tym protokół z XXV sesji Rady Miasta Rzeszowa zako�czono. 
 
 
                                                                                                       Przewodnicz�ca  

Rady  Miasta  Rzeszowa 
Protokołowała: 
                                                                                                       El�bieta  Dzier�ak 
Jolanta  Ciebie� 
 
 
 
 


